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Spørgsmål 70: 

”Finder ministeren, at det er udtryk for god information og oplysning til  

Folketinget, at Folketinget først efter 2 måneder får tilsendt informationerne om  

de store fejl i restanceopgørelserne og endda fejl, der er gået igen i flere år?” 

 

Svar: 

Jeg mener naturligvis, at Folketinget skal underrettes så hurtigt som muligt. Jeg 

mener imidlertid også, at de oplysninger, som skal gives til Folketinget, skal væ-

re rigtige. Det var derfor vigtigt nøje at gennemgå Intern Revisions rapport. 

 

Jeg synes, det er udtryk for god information og oplysning til Folketinget, at 

SKAT har arbejdet intenst med at få afklaret omfanget af rapporten, inden den 

sendes til Skatteudvalget. Dette arbejde resulterede bl.a. i, at der blev rettet op på 

flere fejlkonteringer – og tidligere afgivne svar til Folketinget blev gennemgået 

for at se, hvilke oplysninger der skulle korrigeres. Det betød endvidere, at Intern 

Revision udarbejdede en allonge til rapporten den 4. oktober 2008, idet der var 

behov for to berigtigelser i forhold til teksten i rapporten. Denne allonge blev 

også sendt til Skatteudvalget. Jeg skal i øvrigt tillade mig at henvise til svaret på 

spørgsmål 68 (alm. del.). 

 


